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Verslag: Klankbordgroep 1e bijeenkomst Valkweg  

Datum:  Dinsdag 5 maart (20:00 t/m 21:30)  

Aanwezig:  Cor Geluk, Wesley Sneijder, Omar Laghzaoui  

   J.A. van Weelden, W. Muis, vanwege privacy niet weergeven (2x) 

Status:   Concept (klankbordgroep reageert nog) 

 

Inleiding  

Op 5 maart vond de eerste klankbordgroep plaats voor de omwonenden aan de Valkweg. Tijdens deze 

bijeenkomst zijn diverse belangrijke belangen en ideeën besproken om de omgeving te verbeteren, 

rekening houdend met de behoeften en zorgen van de buurtbewoners. 

Input klankbordgroep 

Tijdens de klankbord zijn verschillende belangrijke reacties gegeven en foto’s verzameld van 

omwonenden (volgende pagina): 

1. Verstedelijking en behoefte aan beer groen 

De buurt wordt gekenmerkt door veel versteende gebieden. Er is een sterke wens vanuit de 

bewoners om meer groen toe te voegen en de verharding te verminderen. 

2. Tegengaan van 'Forten' 

Er is bezorgdheid geuit over de vorming van 'forten' door hoge gebouwen. Dit leidt tot 

valwinden en kan de leefbaarheid van de buurt negatief beïnvloeden. Aandacht voor deze 

kwestie is van belang. 

3. Openbare groene plekken als Hof van Sliedrecht 

Het Hof van Sliedrecht, met zijn mooie binnentuin, is aangehaald als voorbeeld van een 

groene plek. De vraag werd gesteld of vergelijkbare groene ruimtes toegankelijk kunnen 

worden gemaakt voor alle bewoners. 

4. Behoud van groene omgeving en kwaliteitsverbetering 

Het behoud van de bestaande groene omgeving is cruciaal. Tegelijkertijd is er de ambitie om 

de kwaliteit van het groen te verbeteren en meer diversiteit toe te voegen. 

5. Sociale voorzieningen en leefbaarheid 

Er is benadrukt dat aandacht voor sociale voorzieningen, zoals ontmoetingsplekken, 

essentieel is voor het verbeteren van de algehele leefbaarheid van de buurt. 

6. Parkeerbeleid en flexibiliteit 

Parkeren speelt een belangrijke rol in de buurt. Er is gesproken over het behoud van 

bestaande parkeergelegenheid en de noodzaak om flexibele oplossingen te vinden voor 

toekomstige ontwikkelingen. 
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Actiepunten 

Na een uitgebreide bespreking zijn de volgende actiepunten vastgesteld: 

• JENG verzamelt de ingebrachte foto’s en zal tot een ‘’moodboard - verzameling van 

sfeerbeelden’’ proberen te komen die belangrijk zijn voor de locatie en dit presenteren in de 

2e klankbordgroep.  

• JENG gaat aan de slag met de input en brengt dit terug tot 3 schetsen (maquettes) waarin de 

besproken input wordt verwerkt. Op basis van de schetsen wordt een voorkeursvariant 

gekozen. Belangrijke uitgangspunt is het programma i.v.m. de haalbaarheid van het project.  

• De volgende klankbordgroep vindt plaats op 23 april om 20:00.  

Conclusie 

De klankbordgroep bijeenkomst is de eerste stap in het proces van in totaal drie klankbordgroep 

bijeenkomst. De input dient als leidraad voor verdere ontwikkelingen. Er is een duidelijke wens om de 

omgeving te verbeteren met respect voor de behoeften en historische context van de buurt. 

 

Dit verslag met het onderstaande beeldmateriaal geeft een beknopte samenvatting van de belangrijke 

punten die zijn besproken tijdens de klankbordgroep bijeenkomst. Het dient als een referentie voor 

verdere stappen om tot een ontwerp te komen, dat onderdeel is van het stedenbouwkundig kader. 

 

 


